
                                                

 

 

Protokoll Mellbystrandsföreningens styrelsemöte 2017-10-19 

 

Art: Styrelsemöte 
Datum: 2017-10-19 
Tid: 19.00 – 20.00 
Plats: Hökagården, Mellbystrand 
 

1 Mötets öppnande 

Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsade närvarande välkomna.  

2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

3.1 Val av ordförande och sekreterare, samt justeringsman 

Ariel Striim valdes som ordförande och Elena Gianoli valdes som sekreterare. Robin Båysen valdes som 

justeringsman 

4 Fördelning av roller: 

Elena: Sekreterare 

Tomas/Roland: Ekonomiansvar 

Ariel: Ordförande 

Robin: Webmaster 

David: Marknadsföring 

Camilla: Rollen fördelas senare 

5 Ekonomisk rapport 

Styrelsen ska ta med rapporten hem för att kolla vad som bör/kan ändras.  

6 Hökagården 

Dagiset bredvid Hökagården har använt Hökagårdens vatten vilket man upptäckt då 

vattenförbrukningen var skyhög. Efter att Tomas kollat upp vattenförbrukningen så har det kommit 

fram att det finns flera utomhusduschar där vattenförbrukningen har påverkat Hökagårdens 

vattenmätare. Tomas jobbar på att få tillbaka en del av kostnaden.  

Ränneslövs folkdansgille är eventuellt intresserad av att hyra ett visst antal torsdag kvällar. 



7 Adventspromenad 

Ingen adventspromenad i år då lokalerna är uthyrda.  

8 Medlemsregister 

Föreningsrådet har hand om medlemsregistret.  

Gemensamt Google-drive för att ha bättre koll på medlemskapet och annat. Diskussion fortsätter 

nästa möte. 

9 Arbetsgrupper för Bryggan och hundar på stranden  

Bryggan: Det kommer dröja med hotellet och därmed med bryggan. Skummeslöv har fått pengar för 

att bygga en brygga. Ariel kontaktar Håkan Karlsson för att se om han vill starta arbetsgrupp kring att 

samla pengar för att bygga brygga.  

Hundar på stranden: Elena kollar med kommunen vilka möjligheter som finns där det kan vistas 

hundar.  

10 Förslag att ändra Mellbystrandsloggan till en ny design  

Ariel: Tar på sig förslag ny logga.  

11 Långsiktigt arbete med Bulletinen / En tjockare och bättre katalog / Anders Anderberg  

Ariel ansvarar att katalogen blir av bättre kvalitet.  

12 Plåttak på skylten / Vart skall den andra skylten sitta? ( Ica Maxi ) ?  

Info-skylten. Tomas kontaktar person som kan fixa till den. Skylt 2 Tomas ska höra med Ica om det 

finns möjlighet att ha skylten på parkeringen.  

13 Hemsidan 

Robin och Martin planerar möte angående hemsidan.  

Inga uppgifter om medlemmar på hemsidan, Robin har koll på olika lagar och hur hemsidan kan vara 

uppbyggt för att hålla oss till nya bestämmelser.  

Hemsidan ska få fler regelbundna uppdateringar om vad som händer i Mellbystrand.  

14 övriga frågor 

Medlemskap: gäller per år. Inbetalningarna ska ske i januari, medlemskapet gäller till sista december.  

Tomas kollar med Ronny så vi kan lysa upp skylten och eventuellt andra spotlight.  

15 Nästa möte 

2018-02-01, kl 19.00, Hökargården  

15 Mötet avslutas 

Ordförande förklarade mötet avslutat 


